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Interpelácie poslancov zo 7. zasadnutia MsZ, konaného dňa 11.05.2023 

 

Ing. Zoltán Kővágó – poslanec 

1. Pripojovacia rampa pri Pošte - v akom štádiu je kolaudačné konanie?  

Michael Bittera – vedúci RSSÚ 

- nemám žiadnu informáciu o tomto kolaudačnom konaní– preveríme to a bude 

Vám písomne odpovedané.  

Tomáš Horváth – poslanec  

1. Otázka od občana – či sa bude pokračovať vo vodorovnom dopravnom značení na 

ulici Vajanského pri kruhovom objazde?  

2. Otázka na zastup. riaditeľa TsMG – či sa dá používať pri ručnom kosení ochranná 

fólia, kvôli odparkovaným vozidlám. 

Eva Vašáková – vedúca RVaSSÚ 

- k otázke č. 1 -   na ulici Vajanského nie sú ukončené ešte všetky práce, 

vodorovné značenie prechodov bude doriešené a tiež budú osadené červeno-

biele obrubníky. 

Mgr. Arnold Popluhár – zastup. riaditeľ TsMG 

- k otázke č. 2 -  krycie ochranné plachty nepoužívame, ani ich neplánujeme 

používať z personálnych a finančných dôvodov. Pri tejto príležitosti upozornil 

občanov mesta, aby parkovali na parkoviskách, aby vozidlami nepresahovali  

do trávnatých plôch, čím zabraňujú koseniu a môže dôjsť k znečisteniu vozidla 

alebo k poškodeniu. Kosci sú vždy upozornení pred kosením.  

Mgr. Peter Kolek – primátor 

- požiadal, aby pracovníci TsMG pri kosení boli ohľaduplní  v tomto smere  

JUDr. Denisa Očenášová – poslankyňa 

1. Bola som oslovená obyvateľmi sídliska WEST, že nedostávajú do schránok 

Galantské noviny, dá sa s tým niečo robiť? 

Juraj Stern – predseda Redakčnej rady 

- vieme o tomto probléme – vysúťažených je 7tis.výtlačkov a mesto dnes už 

potrebuje 7 500výtlačkov. Pokiaľ by sme chceli pokryť všetko, tak by sme 

museli spraviť nový rozpočet a novú súťaž, nového dodávateľa. Riešili sme to 

doposiaľ tak, že sme hľadali tie objekty, kde sa noviny dostávajú do smetných 

košov, do nádob na tlač, kde nie sú označené poštové schránky. Na tieto miesta 

noviny nedoručujeme.  
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JUDr. Denisa Očenášová – poslankyňa 

- konkrétne sa jedná o BD č. 13 na ulici Karola Duchoňa, kde schránky majú 

označené a nádobu na tlač nemajú.    

Mgr. Juraj Bottka – poslanec 

1. Oceňovanie športovcov - v predchádzajúcom volebnom období boli na komisii a na 

MsZ schválení na ocenenie športovci, ktorým sa toto ocenenie nedostalo. Bolo by 

možné týchto športovcov oceniť?  

2. Informovať obyvateľov mesta, verejnosť o tom, čo všetko sa deje v meste.  

Informovať o investičných zámeroch, kedy sa začne výstavba, skolaudované objekty, 

zverejniť situačné mapy, kde bude výstavba prebiehať a pod.  

Mgr. Lívia Gešková – vedúca OSS 

- k otázke č. 1 - s vedením mesta sme sa dohodli, že v tomto roku oceníme 

úspešných žiakov mesta Galanta zo základných a stredných škôl a spojili by 

sme to s oceňovaním športovcov za rok 2021.  Akcia sa plánuje na mesiac 

september.  

Mgr. Peter Kolek – primátor 

- k otázke č. 2 – existuje aplikácia „ V OBRAZE“, tam sú tieto informácie 

zverejnené.  

Peter Závodský – viceprimátor 

- v mesiaci jún pripravíme s pánom primátorom na stretnutie s občanmi a na MsZ 

komplexnú informáciu o stave mesta, informáciu o tom, na ktorých projektoch 

mesto pracuje a v akom štádiu je a kedy vidíme výhľad.  

- s pánom primátorom chceme zaviesť Správu o činnosti mestského úradu, ktorá 

bude predložená na každé MsZ počnúc II.polrokom 2023, čo mesto urobilo, čo 

urobili zamestnanci úradu od posledného MsZ vo veciach, ktoré sa dotýkajú 

života mesta.       

Mgr. Zsolt Barczi – poslanec 

1. Budeme vedieť použiť kartu Galanťana už pri spustení TC Galandia?  

2. Inteligentné bezpečnostné priechody – bude sa pokračovať v ich realizácii?  

- pozval všetkých na 19. ročník Kodályových dní v termíne od 19.- do 21.05. 

Mgr. Peter Kolek – primátor 

- mesto masívne podporilo toto podujatie sú pripravené prijatia vzácnych hostí, 
odovzdávanie prezentov z našej strany, vernisáže, výstavy, poskytnutie 
priestorov a pod.    

Peter Závodský – viceprimátor 

- k otázke č. 1 – karta Galanťana nebude hotová do znovuotvorenia TC Galandia. 
Posunuli sme sa do vysoko technickej úrovne, dnes sme mali rokovanie 
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o technických riešeniach. Táto karta bude prepojená s evidenciou obyvateľstva. 
V tomto roku aplikácia určite bude.  

- k otázke č. 2 – inteligentné priechody budeme určite robiť.  

PhD. Marta Vajdová – poslankyňa  

1. Optický kábel - občania Hodov sa pýtajú, či bude do Hodov potiahnutá optika, kedy 
budú prebiehať výkopové práce a aká firma to bude  realizovať? 

Eva Vašáková – vedúca RVaSSÚ 

- práce prebiehajú zatiaľ len v trase Hody-východ, priamo v Hodoch sa bude 
optika riešiť zavesením optiky na existujúce stĺpy verejného osvetlenia.  

Michael Bittera – vedúci RSSÚ 

- včera bolo vydané územné rozhodnutie na optický kábel Hody_VO  

Mgr. Peter Kolek – viceprimátor 

- práce realizuje firma Maxnetwork 

MUDr. Valéria Mýtniková – poslankyňa  

- faktická – ulica na Štrande – užívatelia majú tiež veľký problém s internetom 
a signálom TV – obyvatelia majú záujem si priplatiť – je potrebné to riešiť 

Peter Závodský – viceprimátor 

- ulicu Šafárikovú realizovala spoločnosť Slovak Telekom, bočné ulice nepotiahli.   
Bolo to na rozhodnutí investora, ktorý do toho nešiel.  

Mgr. Peter Kolek – primátor 

- na ulici Hodskej máme do domov vyvedené jednotlivé prípojky, zatiaľ bez optiky    
- budeme určite hľadať riešenie, vstúpime do rokovania 
- mesto bude hľadať niekoho, kto by aj v týchto okrajových lokalitách ulíc bol 

ochotný optiku ťahať.  

Ing. Mikuláš Horváth – poslanec 

- faktická -  optický kábel – vzdušné vedenie je len dočasné riešenie. Musíme 
nájsť takého dodávateľa, ktorý privedie kábel v zemi.  

JUDr. Peter Wolf – poslanec 

1. Akým spôsobom si môže občan žiadať novú zbernú nádobu na odpad?  

Mgr. Daniela Amrichová – vedúca OKSaŽP 

-  na základe podanej žiadosti, dostanú TsMG  pokyn a túto nádobu vymenia 

PaedDr. Peter Černý, Phd. – poslanec 

1. Obyvatelia mesta sa sťažujú na nedostačujúce poskytovanie reštauračných služieb 
v meste. Je možné z pozície vedenia mesta  v súvislosti s rokovaniami 
s podnikateľským sektorom tento problém spoločne riešiť?  
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Mgr. Peter Kolek – primátor 

- Mesto Galanta má podpísanú zmluvu s podnikateľskými subjektami 
prostredníctvom Občianskeho združenia PRO GALANTA 

- súhlasím s pánom poslancom a preto na najbližšom rokovaní s týmto 
združením určite túto problematiku nadnesieme  a budeme sa tomu venovať 
a o výsledku rokovania budeme informovať. Pripomienky budeme tlmočiť na 
rokovaní s PRO GALANTA.  

Ing. Zoltán Kővágó – poslanec 

- dnes sme mali pracovné stretnutie s Krajským pamiatkovým úradom 
v mestskom parku, kde sme preberali investičné akcie  konkrétne výsadbu, 
prestrešenie nádvoria.  

1. V akom režime je prestrešenie nádvoria t.j. stan, kto ho spravuje, aké má mesto  
plány s týmto prestrešením nádvoria NGK.    

Andrea Čolleová – zastup. riaditeľka MsKS 

- prestrešenie je v správe MsKS Galanta a je tam umiestnené počas celého roka, 
využíva sa pri všetkých podujatiach, ktoré sa organizujú na nádvorí NGK.  

Mgr. Peter Kolek – primátor 

- plány s prestrešením – nemá to tam čo robiť, treba uvažovať nad alternatívou 
ako by to tam malo vyzerať ako oddychová zóna, zeleň, fontána 

- na masové podujatia je vhodný amfiteáter, ktorý však je potrebné 
zrekonštruovať. Čakáme na vhodný projekt financovaný z EU.  

- pokiaľ nie sú ďalšie interpelácie ukončujem tento bod a na nezodpovedané 
interpelácie je potrebné odpovedať v zmysle rokovacieho poriadku MsZ.   

 

 

Zapísala: A. Deáková 

12.05.2023 
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V Galante, 18.05.2023 

   

 

 

Vážený pán poslanec, 

 v zmysle Vašej interpelácie vznesenej na 7. zasadnutí MsZ dňa 11.05.2023  

Vám zasielam nasledovnú odpoveď: 

 

Interpelácia:  

1. Pripojovacia rampa pri Pošte - v akom štádiu je kolaudačné konanie?  

Odpoveď (zodpovedná osoba Michael Bittera, vedúci RSSÚ): 

Dňa 12.05.2023 boli na Mesto Galanta doručené posledné dve stanoviská (Inšpektorát 

práce a Ministerstvo zdravotníctva SR), ktoré chýbali k vydaniu kolaudačného 

rozhodnutia. Do 31.05.2023 bude na stavbu vydané kolaudačné rozhodnutie. 

 

 

Mgr. Peter Kolek v.r.                                        

primátor 

 

 

Titl.  

Ing. Zoltán Kővágó                                                                                     

Vajanského 909/4 

924 01 Galanta  

 

 

 

 


